
 

Korte weergave commissievergadering 01-02-2017 

1.  Opening en mededelingen 

 • Er is een afmelding van de heer J.A. Eelman (Eiland Belang) 

• De heer Jonker vraagt aandacht voor het initiatiefvoorstel ‘Verbetering relatie met Texelse burger. 

Nieuw leven voor het politieke Spreekuur’ dat op 6 december is aangekondigd en waarop de fractie 

van Texel 2010 nog graag zienswijzen ontvangt van de andere fracties en het college. Agendering vindt 

plaats tijdens de raad van 15 februari. 

• Mededeling wethouder Hercules: Provincie heeft toestemming gegeven van de 100 extra woningen in 

Den Burg-Oost. 

2.  Vaststelling agenda 

 De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 

3.  Vaststelling verslag vorige raadscommissie 6 en 7 december 2016 

 6 december: 

• N.a.v. het verslag: de heer Vlaming (GroenLinks) wil graag dat gasten van de raad voortaan een wat 

betere/prominentere plaats krijgen. De griffier zal dat agenderen voor de volgende 

Planningscommissie 

• N.a.v. het verslag vraagt de heer Van Sijp (VVD) of er al iets gedaan is met het onderzoek naar een 

zogenaamde scan-scooter voor de BOA’s. Wethouder Kingma geeft aan dat dit nog in onderzoek is; hij 

komt er op terug. 

• N.a.v. het verslag: De heer Hoogerheide (Sterk Texel) vraagt aandacht voor P-terreinen bij de strand-

slagen, die de gemeente voornemens is over te nemen (conditie terreinen, kosten onderhoud). 

Wethouder Kingma geeft aan op een zo kort mogelijke termijn hier bij de raad op terug te komen. 

• N.a.v. het verslag: Vraagt de heer van Sijp aandacht voor openstaande vragen/toezeggingen en doet 

de heer Jonker de suggestie van het toevoegen van een lijst met aandachtspunten aan het verslag met 

overeengekomen data. Omdat dit al in MOZARD wordt geregistreerd wordt gekeken of verbetering 

mogelijk is. 

Besluit Verslagen 6 en 7 december ongewijzigd vastgesteld 

4.  Korte presentatie s.v.z. Texelhopper 

 Presentatie maximaal 10 minuten, met daarna ruimte voor vragen, waarbij het vooral moet gaan over actuele 

zaken en ontwikkelingen; geen historisch overzicht.  
 

Wat highlights: 

• 5% stijging vervoer lijnbus en Texelhopper 

• Op 13 juni 2016 zijn de dag- en gezinskaarten ingevoerd; deze blijven 

• OV-chip vanaf half april 2017 op de Lijnbus; dan ook wijzigingen voor studenten – onderscheid week- 

en weekend OV) 

• Regiecentrale blijft eerste 1,5 jaar sowieso op Texel 

• Start nieuwe concessie (bij geen vertraging):  22 juli 2018 

• Er komt meer aandacht voor communicatie Hopper naar Texelaar (o.a. filmpje a la Evignet) 

5.  Publieksrondvraag 

 Insprekers: 

De heer R. (Reinier) van der Veen (2 onderwerpen: Planet De Koog en hotel Dorpsstraat) 

De inspreektekst is bijgevoegd; de heer Gregoire heeft de tekst voorgelezen.  

Essentie: draai het besluit over de 400 innovatieve bedden (dat deze geschrapt zijn) terug. 
 

De heer Langeveld inzake openbare toiletten/Waaggebouw 

Inspreektekst(en) staan in iBabs. Vraagt aandacht voor openbare toiletten in Den Burg; vertelt over 2theloo 

(innovatief concept met schone toiletten). 



6.  Informatie vanuit het college over samenwerkingen en vanuit de burgemeester over 
Openbare Orde en Veiligheid  

 Burgemeester Uitdehaag stelt dat het rustig is, op dit moment, aan het front van de Samenwerkingen (wel op 9 

februari een vergadering van de Regionale Raadscommissie Noordkop over De Kop werkt!). 

Verder is de politie druk bezig een aantal mensen te vervolgen. 

7.  Bespreekpunten 

7a.  Verzoek voor een vergister voor biomassa aan de Schorrenweg 11/11a 

 Het college heeft besloten om in principe medewerking te verlenen aan het realiseren van een vergister voor 

biomassa op het perceel Schorrenweg 11/11a. Op grond van artikel 7.7 sub l van de planregels van het 

bestemmingsplan kan het bestemmingsplan worden gewijzigd in die zin dat op het perceel een aanduiding 

‘Specifieke vorm van agrarisch – biovergistingsinstallatie' wordt opgenomen. In dit artikel is ook bepaald dat de 

gemeenteraad het college toestemming moet verlenen voor het starten van deze wijzigingsprocedure. 

 De commissie stelt een aantal vragen, die een plaats zullen kunnen krijgen in de wijzigingsprocedure (en door 

het college wordt benut t.b.v. het raadsvoorstel): 

• De pilot duurt 2 jaar. Wat als er dan onvoldoende (lokale) aanvoer is, komt het dan wel van de 

overkant?  

• Suggestie: proberen te regelen dat groen van de gemeente wordt benut. 

• Is er wel/geen sprake van teelt van energiegewas? 

• Liggen alle kuil- en composteerplaten binnen het bouwvlak? 

• Alert blijven op de resultaten van de RUD inzake o.a. luchtkwaliteit. 

• Geen automatische opschaling 

• Na 2 jaar in elk geval aandacht voor verkeersbewegingen; die moeten beheersbaar blijven 

• Wordt er gesloopt, als het na de pilot onverhoopt niet verder gaat? 

• Wat houdt restproduct en wie is verantwoordelijk? 

• Zorg over milieucirkels 

• Na 2 jaar in gesprek met de ondernemers over wat het oplevert aan duurzaamheid voor het eiland etc. 

7b.  Herziening Algemene Plaatselijke Verordening 

 De Algemene Plaatselijke Verordening (APV) wordt herzien en aangepast. Daartoe wordt er een nieuwe APV 

vastgesteld, waarbij diverse bepalingen worden aangepast, toegevoegd, of vervallen. 

In november 2016 is het voorstel voor een eerste behandeling aan de orde geweest in de raadscommissie. 

Tevens heeft het concept in de periode voor zienswijzen ter inzage gelegen.  

Op basis van de reacties van de raadscommissie, de ingediende zienswijze en enkele ambtelijke wijzigingen 

wordt nu een definitief voorstel ter besluitvorming voorgelegd. 

 Een vertegenwoordiger van LTO Noord KAVB afd. Texel (de heer Arnold Langeveld). Hij geeft aan tevreden te 

zijn met het handhaven van het artikel over distelbestrijding en toevoeging Berenklauw en Fluitenkruid. Echter 

ook: tekort aandacht voor praktijk (verwaaiing van zaden). En niet blij met het uit de APV halen van de 

knalapparaten en dat opnemen in een uitvoeringsregeling. 
 

De heer J. (Jacco) van de Ree (namens imkers) 

Tekst staat in iBabs. Essentie: Blij met behoud invoerverbod, zodat imkers van de overkant geen andere 

bijenrassen naar Texel kunnen brengen. Texel heeft niet alleen bijzonder schapen maar ook bijzondere bijen. 

De heer van Ree biedt de raad een excursie aan. 
 

De heer Langeveld (openingstijden) 

Tekst staat in iBabs. Essentie: qua openingstijden (dat vindt hij een betere term dan sluitingstijden) moet 

vrijdag gelijk zijn aan zaterdag en: grote licht in kroegen pas aan als de tap al een tijdje dicht is. 
 

Openstaande vragen/toezeggingen: 

• Burgemeester geeft aan dat Ambrosia (plant) zou kunnen worden toegevoegd, als ongewenst in 

Nederland. 

• College gaat in overleg met LTO over snelle procedure t.a.v. knalapparaten (invulling aan de ‘nee, 

tenzij…’) 

• Burgemeester zal terugkomen op de situatie dat een verbod al geldt (nieuwe APV) maar er nog geen 

uitvoeringsregels zijn (o.a. vanwege knalapparaten; dat geen vacuüm ontstaat als er nog geen 

uitvoeringsregels zijn) 

• Burgemeester geeft aan geen problemen te hebben met het voorstel van de VVD (uitbreiding Lex 



Silencio Positivo). 

• Er volgt nog antwoord op de vraag wat gedaan kan worden met afgekeurde vuurpijlen (of vuurwerk) 

bijvoorbeeld via te kijken hoe andere gemeenten dat organiseren, n.a.v. een vraag van de heer 

Schaatsenberg (PvdA) 

• Er volgt nog antwoord op de vraag over de situatie staandwantvissen na realisatie dijkversterking (o.a. 

PH-dijk) 

• College zal het onderwerp ‘integraal terrassenbeleid’ bespreken (beslaat meerdere portefeuilles). 

Kern: al het versnipperde beleid en de regels  zichtbaar en begrijpelijk te maken. 

• De burgemeester komt terug op stallen fietsen in de kernen (maar: handhaven is lastig) 
 

Ontvangen verzoek VVD aan andere fracties: Hoe staat u tegenover bredere toepassing van de Lex Silencio 

Positivo, bijvoorbeeld zoals de voorzet die wij hebben gedaan in de bijlage? (suggesties/wijzigingen zijn 

welkom) 

7c.  Digitaal opkopers register 

 Het centrum voor criminaliteitspreventie en veiligheid heeft in opdracht van het Ministerie van Veiligheid en 

Justitie een stappenplan ontwikkeld om binnen gemeenten het Digitaal Opkopers Register (DOR) te 

implementeren. Dit is een verkoopregister voor opkopers van tweedehands goederen. 

In het kader van de kleinschaligheid van tweedehands inkopers op Texel wordt de noodzaak tot het 

implementeren van het DOR niet gezien. Inkopers van tweedehands goederen hebben al een registratieplicht 

op basis van art. 437 Wetboek van Strafrecht. Ze zijn verplicht een doorlopend en gewaarmerkt inkoopregister 

bij te houden. Op basis van het Wetboek van Strafrecht kunnen gemeenten via de APV opkopers verplichten 

een (digitaal) verkoopregister bij te houden. Dit is een extra controle punt in de strijd tegen heling. 

 Behandeling vindt plaats op 8 februari. 

7d.  Beleidsplan Schuldhulpverlening gemeente Texel 2017-2020 

 Vanuit de Wet gemeentelijke schuldhulpverlening (Wgs) zijn gemeenten verantwoordelijk voor de 

ondersteuning van inwoners met schuldenproblematiek. Gemeenten hebben de taak om iedere vier jaar een 

nieuw beleidsplan schuldhulpverlening vast te stellen. Hierin nemen gemeenten op hoe zij schuldhulpverlening 

integraal vormgeven. De gemeente Texel wil inwoners met (dreigende) schulden zo goed en effectief mogelijk 

ondersteunen. In het nieuwe beleidsplan schuldhulpverlening is opgenomen hoe de gemeente Texel hier 

invulling aan geeft. De focus ligt op preventie, nazorg en integrale hulpverlening. Verdere uitwerking van 

concrete activiteiten volgt in 2017 in een uitvoeringsplan. 

 Behandeling vindt plaats op 8 februari. 

7e.  Controleplan rechtmatigheid en controleprotocol 2016 / Jaarrekening 
2016 

 Het controleplan beschrijft het beleid ten aanzien van de interne controle en is de basis voor de toets op de 

rechtmatigheid. Het controleprotocol heeft als doel nadere aanwijzingen aan de accountant te geven over de 

reikwijdte van de controle. Het normenkader is voor interne en externe controle. Voor de rechtmatigheid 

worden alleen die regelingen getoetst, die voor de financiële controle relevante aspecten bevatten. 

 Behandeling vindt plaats op 8 februari. 

7f.  Design and build procedure nieuwbouw binnensportaccommodatie 

 De gemeenteraad heeft op 23 maart 2016 de uitgangspunten en kaders voor de nieuwe sporthal vastgesteld.  

Een aantal daarvan zijn nader verfijnd in het kader van de voorgestelde design-and-build procedure. Dit is een 

wensen en bedenkingen procedure. 

 Toezeggingen: 

• Het gaat nu over 5 zaaldelen, maar nog steeds over € 7,5 miljoen; definitieve besluit over wat het gaat 

kosten volgt later. 

• Wethouder Kingma zal schriftelijk antwoord geven op de vraag van de heer Veltkamp van de PvdA over 

het moment (datum) waarop het Functionele Programma van Eisen gereed is gekomen. 

Uitkomst/Vervolg De raad mag wensen en bedenkingen meegeven aan het college; deze zullen worden verzameld door de griffier 

voor de raadsvergadering van 15 februari, zodat gestemd kan worden en de wensen en bedenkingen waarvoor 

meerderheden zijn aan het college kunnen worden meegegeven. 



8.  Raadsinformatiebrieven 

8a.  Op verzoek van D66 en VVD: Evaluatie Sociaal Domein van 21-12-2016 

 Sinds 2015 voert de gemeente veel nieuwe taken uit op gebied van de Wmo,  

Jeugdwet en de Participatiewet.  

Om een goed beeld te krijgen van hoe de gemeente  

Texel deze nieuwe taken uitvoert, is een evaluatie over het jaar 2015 opgesteld. 

 Behandeling vindt plaats op 8 februari. 

9.  Aankondiging moties en initiatiefvoorstellen 

 Behandeling vindt plaats op 8 februari. 

10.  Vaststelling vervolgtraject besproken agendapunten 

 Behandeling vindt plaats op 8 februari. 

11.  Rondvraag 

 Behandeling vindt plaats op 8 februari. 

12.  Sluiting 

 


